



QUESTIONS AND ANSWERS

Project Title:	Integrated Web analytics and Governance Solutions
Request number:	RFP 1000248152

QUESTION 1:

(Proprietary) We are interested in submitting a bid for this solicitation however we require some additional information. In Annex B, Basis of Payment, the estimated states “1”. Our cost for our SaaS solution is derived from the amount of server calls the client uses annually. Is ISC able to provide an anticipated amount of annual server calls for the total bid price?

ANSWER 1:

Pageviews 15,000,000. Please see amendment 1.

QUESTION 2:

Given the influx of solicitations that Canada is releasing with similar deadlines and the level of detail required to respond to this solicitation, would Canada kindly grant a two-week extension to March 2, 2023?

ANSWER 2:

No extension is granted.



QUESTIONS ET RÉPONSES

Titre du projet	Solution infonuagique de gouvernance et d'analytique Web intégrée, pour un logiciel-service.
Numéro de demande	DDP 1000248152

QUESTION 1 :

(Propriétaire) Nous sommes intéressés à soumettre une offre pour cette invitation, mais nous avons besoin de quelques informations supplémentaires. À l'annexe B, Base de paiement, l'estimation indique « 1 ». Notre coût pour notre solution SaaS est dérivé du nombre d'appels au serveur que le client utilise chaque année. ISC est-il en mesure de fournir un nombre prévu d'appels de serveur annuels pour le prix total de l'offre ?

RÉPONSE 1 :

Page vues 15 000 000. Voir la modification 1, svp.

QUESTION 2 :

Compte tenu le grand nombre des invitations que le Canada publie avec des délais similaires et du niveau de détail requis pour répondre à cette invitation, le Canada accorderait-il une prolongation de deux semaines jusqu'au 2 mars 2023 ?

RÉPONSE 2 :

Aucune prolongation n'est accordée.